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Uprzejmie powiadarniam, ie ponownie mieszkartcy ul, Guzowskiej
zwr6cili sig z proibq o interwencje w sprawie ,,Budowa ulicy Guzowskiej wraz
z niezbgdna infrastrukturq oraz chodnikami". Mieszkaricy od kilku lat sffiadaiq
wnioski o utwardzenie ulicy Guzowskiej.

obecnie jako jedna z ostatnich na osiedlu poludnie jest ulica Gnzowska o
nawierzchni gruntowej. Od 201I roku obiecywanajest przez nqdzqcych _

urzqd Miasta wloclawek utwardzenie tej drogi. przypomng ie jaka czlonek
Komisji Bud:2etu Ronttoju i Promocji Miasta wnioskiem nr 2/201g z dnia
2'05.2018 roku znak 8RM.0014.1.17.2029 wnioskowaliimy do pana prezydenta
przebudowg - utwardzenie ul. Guzowskiej.

ostatnim pismem z dnia 10.02.2020 roku znak DT.pr2.0005.4.2020 roku
deklaruje Pan Prezydent zaproponowanie do bud2etu 2021 roku budowg ulicy
Guzowskiej wraz z niezbgdna infrastruhurq oraz chodnikami. ponadto podczas
spotkania w dniu 9.06.2022 r z mieszkaricami osiedla ,,MALE 7)LLIDNIE"
mieszkaricy zglosili Panu Prezydentowi w/w wniosek gdzie zlo2yl pan
deklaracje, ie rozwa:2y Niestety nie dotrzymal pan zloionej obietnicy R6wnie2
na dy2urach radnych mieszkartcy proszq o utwardzenie ul. Guzowskiei z
chodnikami

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o uozglgdnienie w/w wniosku ieszcze
w bie2qcvm roku.
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